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Tomko: 

Občan sa pýta, prečo nechodí MHD aj na Zvonársku ulicu. Je tam len jedna autobusová 

zastávka na hlavnej ulici. Ja som si premeral tú cestu, má 800 metrov. Keď to porovnám 

k Paričovu, ktorý má 1400 metrov okruh paričovský, tam sú 4 zastávky. Na Zvonárskej nie je 

ani jedna. Treba pouvažovať nad tým, aj na tejto ulici bývajú starší ľudia, deti, ktoré musia za 

zlého počasia ísť až na hlavnú cestu. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka zastávky na Zvonárskej ulici. Je pravdou to, že týchto podnetov z rôznych bočných 

ulíc v rámci mesta je  veľa. Spoločnosť Arriva, ktorá realizuje mestskú hromadnú dopravu, 

stále nastavuje svoj grafikon podľa situácie, ktorú má vyhodnotenú aj v spolupráci s mestom, 

kde je najväčší dopyt po tejto službe a kde sú na to podmienky, tzn. zastávky. Zmena, 

týkajúca sa napríklad časti Milhostov, určite musí byť s nimi prerokovaná, pretože to zmení 

smer jazdy a možno aj systém, časy, ktoré sú nastavené pre túto mestskú časť. Takže bude 

tento problém predmetom riešenia, rokovania a uvidíme ako sa vyhodnotí. Neviem dopredu 

povedať, alebo dať záväzok, že sa trasa zmení práve cez túto ulicu. Aj v prípade spoločnosti 

Arriva, aj keď to je služba pre nás, pre mesto, sa musí zohľadniť čo najekonomickejší 

ukazovateľ a zasa, žeby pokryl služby čo najväčšej skupiny obyvateľstva. Takže, my od stola 

nevieme vyhodnotiť, či pre občanov je dobré mať zastávku len na hlavnej ulici, kam 

prichádzajú, aby sa dostali na spoj alebo, či je potrebné ešte zachádzať do jednotlivých 

uličiek, lebo podobne máme riešenú aj paričovskú časť, o ktorej si spomínal a takisto aj časti 

za koľajami, prípadne časť smerom na technické služby.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- oddelenie výstavby a majetku 


